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新渡輪港內航線 2023 年 10 月 22 日起調整票價 

北角往來紅磡及北角往來九龍城航線之渡輪服務新收費 
 

為應付未來持續攀升的營運成本開支，新渡輪會於 2023 年 10 月 22 日(星期日) 起調

整港內航線的票價，北角往來紅磡及北角往來九龍城航線渡輪服務之新票價詳列如

下︰ 
 

每日 

票價類別 新收費（港幣） 

成人（單程） $10.0 

*長者、小童、殘疾人士（單程） $5.0 

*六十五歲或以上長者，年滿三歲至未滿十二歲之小童及殘疾人士登記證持有人士。以上收費並不適用於香港政府的｢

長者及合資格殘疾人士公共交通票價優惠｣ 

 

月票（港幣）：$400.0 

貨物收費（每立方米港幣）：$332.6  （每輛單車港幣）：$11.0        (維持不變) 

 

Fare Adjustment of Sun Ferry Inner-harbour Ferry Services Takes Effect from 22 October 2023 

New Fare of North Point – Hung Hom & North Point – Kowloon City Ferry Services 
 

To cope with the substantial increase of operational costs and expenses, Sun Ferry will adjust the fare of inner-harbour 

ferry services that will be taking effect from 22 October, 2023 (Sunday). New fares of ferry service of North Point – 

Hung Hom and North Point – Kowloon City ferry routes are detailed as follows: 

 
Daily 

Category New Fare (HK$) 

Adult (single-trip) $10.0 

*Senior, Child, Disabled (single-trip) $5.0 

*Senior Citizen aged 65 or above, Child between 3 and under 12 years old & Holder of Registration Card for People with Disabilities. 

The above fares are not applicable to the HKSAR Government’s“Public Transport Fare Concession Scheme for the Elderly and 

Eligible Persons with Disabilities”. 

 

Monthly Ticket (HKD): $400.0 

Freight Rates (HKD per cubic metre): $332.6  (HKD per bicycle): $11.0        (Remain Unchanged) 

 

乘客如有垂詢，請致電顧客服務電話專線  (852) 2131 8181 或瀏覽新渡輪網頁 

www.sunferry.com.hk。 

 
For enquiries, please call our Customer Service Hotline (852) 2131 8181 or visit Sun Ferry website 

www.sunferry.com.hk. 
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